
Protokół Nr 33/2021  

z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Miasta Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 2 lutego 2021 roku  

 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym.  

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik.  

 

Przewodniczący Komisji dokonał sprawdzenia listy obecności na podstawie zgłoszeń wyczytanych 

członków Komisji Strategii, łączących się zdalnie, tym samym potwierdzających swoją obecność.  

 

1. Członkowie Komisji Strategii opiniowali n/w projekty uchwał, które – w wyniku głosowania 

uzyskały jednogłośnie pozytywne opinie, a dotyczyły:  

 

1) zbycia części nieruchomości – dot. działki o pow. 0,0147ha ul. H. Wieniawskiego,  

2) zbycia nieruchomości – dot. nieruchomości o pow. 0,0048ha poł. przy ul. Jarzębinowej,  

3) zbycia nieruchomości – dot. 9 nieruchomości poł. przy ul. Jarzębinowej,  

4) zbycia nieruchomości – dot. nieruchomości zabudowanej o pow. 0,0324ha poł. przy  

ul. Topolowej 7,  

5) wyrażenia zgody na wystąpienie do Wojewody Świętokrzyskiego z wnioskiem  

o przekazanie prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa – dot. nieodpłatnego 

przekazania na rzecz Gminy Ostrowiec Świętokrzyski prawa własności nieruchomości:  

o łącznej pow. 0,5793ha poł. przy ul. J. Samsonowicza, o pow. 0,1380ha poł. przy ul. Niskiej, 

o pow. 0,0168ha poł. przy ul. Kolejowej, o łącznej pow. 1,5964ha poł. przy ul. Przemysłowej,  

6) wyrażenia zgody na bezprzetargowe wynajęcie części nieruchomości gruntowej – dot. 

działki gruntu o pow. 596m2 poł. przy ul. Kolonia Robotnicza,  

7) wyrażenia zgody na bezprzetargowe wynajęcie części nieruchomości gruntowej – dot. 

działki gruntu o pow. ok. 3,5m2 poł. przy ul. O. Zagłoby,  

8) wyrażenia zgody na bezprzetargowe wynajęcie części nieruchomości gruntowej – dot. 

działki gruntu o pow. 23m2 poł. przy ul. Górzystej,  

9) uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości,  

10) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin 

wchodzących w skład aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski przy realizacji zadania, 

polegającego na zmianie obszaru i granic aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski poprzez 

wyłączenie terenów przynależnych do Gminy Kunów,  

11) przeznaczenia w 2021 roku środków finansowych na realizację zadań wynikających  

z przejęcia zarządzania drogą krajową nr 9 w zakresie zagospodarowania i utrzymania 

zieleni w obrębie Ronda Republiki Ostrowieckiej oraz Ronda Powstania Styczniowego,  

12) udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego,  

13) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu,  

14) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu.  

 

W/w projekty uchwały w załączeniu do protokołu.  

 

Ponadto Komisja Strategii opiniowała n/w projekty uchwał w sprawie:  

 

15) nieuwzględnienia petycji  

Przewodniczący Komisji poinformował, że petycje były omawiane na posiedzeniu Komisji 

Petycji, Skarg i Wniosków i oddał głos Radnemu A. Głąbowi, który poinformował,  

że już na wcześniejszym posiedzeniu Komisji Budżetu zwrócił uwagę wątpliwość dot. 

uzasadnień do przedmiotowych projektów uchwał, w których brakowało podpisów 
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projektodawców lub osób przedstawiających je w ich imieniu. Zapytał w związku z tym,  

czy ta kwestia została już wyjaśniona.  

Głos zabrał Wiceprezydent Miasta, p. P. Dasios informując, że jest to kwestia czysto 

techniczna. Brak podpisu w uzasadnieniu nie rzutuje w żaden sposób ani na merytoryczne,  

ani na formalne przyjęcie czy nie przyjęcie projektu uchwały. Przewodniczący Komisji 

Petycji, Skarg i Wniosków  w dniu wczorajszym deklarował na jednej z komisji wyjaśnienie 

sprawy. Jeśli Pan Radny A. Głąb nadal ma wątpliwości, to wyjaśni to Przewodniczący 

Komisji.  

Pan K. Stelmasik zwrócił uwagę, że tematyka spraw kierowanych do Komisji Petycji jest 

zwykle bardzo złożona i zadanie wyrażenia opinii w tych sprawach należy przede wszystkim 

do radców prawnych. W związku z tym wyraził wątpliwość, czy w tym przypadku 

przewodniczący byłby władny podpisać uzasadnienia w takich sprawach. 

Pan A. Głąb podziękował za powyższe wyjaśnienia, które były wystarczające do rozwiania 

powstałych wątpliwości.  

 

Biorąc pod uwagę powyższe, w wyniku głosowania członkowie Komisji Strategii jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały (w załączeniu do protokołu). 

 

16) nieuwzględnienia petycji   

17) nieuwzględnienia petycji  

18) pozostawienia petycji bez rozpatrzenia  

 

Również przedmiotowe projekty uchwał – w wyniku głosowania – zostały jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowane przez członków Komisji Strategii (w załączeniu do protokołu).  

 

19) przekazania skargi wg właściwości.  

 

Przewodniczący Komisji, p. K. Stelmasik poinformował, że skarga ta zostanie przekazana 

dalej, do odpowiedniego organu, właściwego do jej rozpatrzenia.  

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji również jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 

w/w projekt uchwały (w załączeniu do protokołu).  

 

2. Zapoznano się z informacją Prezydenta Miasta dot. roszczeń odszkodowawczych na skutek 

uchwalenia lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz wydanych 

decyzjach w sprawie ustalenia opłaty planistycznej (informacja w załączeniu do protokołu).  

 

 

3. Sprawy różne. 

Pan M. Marzec zwrócił się z pytaniem do Wiceprezydenta Miasta D. Smolińskiego w sprawie 

pozyskania funduszy norweskich przez naszą Gminę, na jakim etapie jest aplikowanie, jak długo 

będzie trzeba czekać na wyniki.  

Wiceprezydent poinformował, że obecnie zakończony jest już etap formalny, z 54 złożonych 

aplikacji pozytywnie zostało przyjętych 53. Najwcześniej konkretów będzie można się 

spodziewać w połowie marca. Zespoły eksperckie Związku Miast Polskich, Ministerstwa 

Rozwoju oraz przedstawicieli Norwegii, Islandii i Lichtensteinu oceniają wszystkie aplikacje, 

wersje obcojęzyczne, jak i w wersji polskiej. 
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Pan radny zapytał także o dalsze losy budynku po Miejskiej Bibliotece Publicznej, na co 

odpowiedziała Pani Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego informując, że w ub. roku została 

podjęta uchwała, nieruchomość została przeznaczona do zbycia, został już ogłoszony przetarg, 

którego termin upływa 29 marca br.  

 

 

Ze względu na wyczerpanie się porządku dnia posiedzenie zakończono.  

 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 11.05,   godzina zakończenia: 11.30.  

 

 

 

 

        Protokołowała:        Przewodniczył:  

        Przewodniczący Komisji Strategii  

            A. Zaleś        i Rozwoju Miasta  

Wydział Organizacyjno - Prawny  

         Kamil Stelmasik 


